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Spørgsmål nr. 886 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”I et offentliggjort skriftligt svar, der bygger på ligeledes of-
fentliggjorte spørgsmål fra TV 2, udtaler Københavns Politidi-
rektør, Johan Reimann: ”at det er normal praksis at sende en 
’lidt større’ enhed af politifolk til opgaver i Christiania”. Vil 
ministeren uddybe, i hvilket omfang ’en lidt større enhed’ an-
talsmæssigt adskiller sig fra en normal politipatrulje?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende:

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet ind-
hentet et bidrag fra Københavns Politi. 

Københavns Politi har i den anledning oplyst, at spørgsmålet 
om, hvorledes udtrykket ”en lidt større enhed” skal forstås, af-
hænger af den konkrete opgave, der skal løses, samt af hvor på 
Christiania indsatsen skal udføres. På store dele af Christiania 
vil det således være muligt for en eller to patruljer at løse en 
politimæssig opgave, medens det forholder sig anderledes i 
området omkring Pusher Street. Såfremt opgaven forudses at 
have et større omfang eller har et bredere efterforskningsmæs-
sigt sigte, vil personalebehovet selvsagt være endnu større.”


